

中国科技期刊引证报告(核心版)收录期刊

中国科技核心期刊 ISSN 1006-4311
中国科技论文统计源期刊 CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2012 12

下旬刊(总第 296 期 / 第 31 卷)

- 中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
- 中国高等教育学会价值工程分会
- 中国核心期刊(遴选)数据库收录期刊
- 中国期刊网 全文收录期刊
- 中国学术期刊(光盘版)
- 中国学术期刊综合评价数据库来源期刊
- 万方数据—数字化期刊群入网期刊
- 中文科技期刊数据库收录期刊

价值工程

ISSN 1006-4311



36 >



9 771006 431068

万方数据

价值工程

目 录

* 价值与创新 *

- 一种盘旋算法在无人机搜索任务中的应用研究 陈湘等(1)
- 新时期下高等院校数学教学方法的改制创新 常桂娟(3)
- 实践型网络专业人才培养探索 邱洋(5)
- 高职院校创业教育发挥引领作用的策略分析 余燕等(7)
- 人力资本配置效率关键影响因素辨识 李亚群等(9)

* 供应链·价值链 *

- 传统物流向现代供应链转变的策略 张岩昆等(11)
- 振兴物流业背景下公路货运企业的发展策略 范江等(13)
- 内蒙古煤炭物流问题及解决方法初探 彭嘉(15)
- 蔬菜供应链的物流问题及其对策 张义珂(17)
- 供应链系统下的企业物流管理研究 刘阳等(19)
- 浅析物资配送与现代化管理措施 王芳(21)
- 国内外综合交通枢纽规划设计的启示 熊令等(23)
- 工程建设项目物流管理问题研究 张玉坤等(25)

* 工业工程 *

- 油气管道弯头减薄率计算方法的价值比较 赵舒宇(27)
- 抽油机井液压反馈减载装置研究与应用 郭志民(29)
- 有关包装机械设计的方法探析 胡明根等(30)
- 螺杆泵的选择、使用中的问题研究 刘玉忠(32)
- 掘进留顶煤技术在煤矿中的应用 崔金伟等(34)

* 工程管理 *

- 浅析提高景观道路路面铺装质量的措施 张娅(35)
- 复合地基在长春地区应用实例分析 张丽兰等(37)
- 配网工程分包管理的探讨 林金旋等(39)
- 用于GIS抽真空设备的停电报警器 宋杨等(41)
- 电力信息通信一体化运维体系探讨 梁云等(43)
- 水利工程造价控制分析 宗萍(46)
- 客运专线整体式无砟轨道道床板上拱与支撑层产生离缝病害整治技术 李智杰(48)
- 建筑电气在高层办公中的设计应用 王琳(50)
- 浅谈高校后勤队伍建设和水电管理的发展 贺平等(52)
- 加强电力业扩报装管理工作之我见 李鹏(54)
- 高压隔离开关的常见故障及处理 区伟斌等(56)
- 谈水利水电工程施工质量问题 乔业(58)
- 安全监督管理工作要点综述 梁敏等(60)
- 浅谈梯田施工设计及施工方法 张天林(62)
- 汽车客运站建设项目客流量预测分析 赵紫胭(64)
- 西吉县饮用水水源地保护存在问题及建议 熊志荣(65)
- 电气技术在智能建筑中的实践应用 孙继敏(67)
- 浅析建筑工程施工管理常见问题及解决措施 杨峰(69)
- 平原城市防洪现状与措施 李青英(71)
- 泄洪雾化雨作用下岩质高边坡的稳定性 康圣雨(73)
- 试论市政工程中涵洞基础设计 李艳秋(75)
- 西北地区山地古建筑选址因素浅议 陈华等(77)
- 浅谈悬臂梁桥和连续梁桥的立面设计 杨大勇(79)
- 组合负荷预测方法综述 李益民等(81)
- 浅谈消弧线圈在电网中的应用 鲍建芳(83)

1981年创刊 2012年第11期
 中国技术经济研究会价值工程专业委员会
 中国高等教育学会价值工程分会
 封面刊名题字：袁宝华

主管单位：河北省科学技术协会
 主办单位：河北省技术经济研究会现代价值工程分会
 名誉总编：胡明根
 总 编：袁宝华
 总 编 室：袁宝华、胡明根
 电 话：0311-87024742

编辑部：田彦 阮文 丛新 张坤 刘新 张悦
 袁慧玲 苗国峰 李国栋 王福平 李国栋
 杨丽 周娟

邮 箱：0311-87024742 传 真：0311-87024742
 投稿信箱：wzjz@163.com
 网 址：www.value.com

发行编辑：袁宝华
 封面设计：王金新
 版式设计：李宇斌、李国栋

国内统一连续出版物号：CN 13-0607/S
 国际连续出版物号：ISSN 1006-4318
 印刷出版单位：印刷

国内订阅：全国各地邮局
 邮发代号：38-100
 零售发行：本编辑部直接联系

广告经营许可：(2012)第0010号
 刊 例：见封底

印刷单位：印刷
 地址：河北省石家庄市

300MW 火电机组锅炉过热蒸汽减温器更换吊装施工方案 李永波(85)

"有性建筑"风格比例的实用存在思索 谭昇(86)

多式联运下工程合同管理研究 凡千等(88)

谈隆德县水利发展存在的问题和主要制约因素 于映桃(90)

*** 建筑与施工 ***

公路与桥梁连接处的科学处理 孙丽霞(92)

*** 企业管理 ***

基于净资产收益率的公路上市公司盈利能力研究 杨博等(94)

企业财务运行机制及其构建 姚娇娇(96)

浅谈烟草商业企业服务补救体系建设 崔春生(98)

集团公司全面风险管理下内部控制问题与对策 杨海静(100)

制造业企业设备采购审计的几点思考 梁沛沛等(102)

建立车间立体化舆情动态疏导体系的实践与研究 余松岩等(104)

论工业品营销向一般消费品营销的转变 牛跃平等(106)

开发煤炭企业财务经营管理信息系统的构想 许玉江(108)

安全生产管理研究 白大鹏(110)

改进财务比率在财务报表分析中的运用 张蓓(113)

2007-2011年入围ENR225强的中国承包商情况分析 陆宁等(115)

浅析中小企业内部财务控制与管理 李媛(118)

浅析公路经营企业与现代企业制度 李尚官(120)

中电电气信息化的成功分析 李劲宝(122)

基于人力资本水平视角的产业集群竞争力研究 李学兵(124)

浅谈现代企业人力资源绩效考核新思路 张建(126)

实施"岗位价值精细管理"提升企业经营实效 刘敏软(128)

论科学发展观背景下矿业企业文化再造 曾宝儿(130)

试析加强(修理)"三基"建设与提高服务水平的对策 林琳(132)

创新型城市建设管理中创新型企业的的评价研究 薛合庸等(134)

促进我国企业经济发展的策略探讨 黄立岩(136)

设备布置在生产中的运用 王绍川(138)

供电企业安全生产节奏管控模型的探索和实践 梁耀培等(140)

强化用电检查服务功能,提升电力需求侧管理工作成效 潘沪明等(142)

浅议组织行为学对企业管理效率的提升作用 马倩等(144)

*** 财经金融 ***

上市公司职业经理人股权激励制度的研究 侯静怡(145)

新形势下潮汕会计文化建设初探 来爱梅(147)

高速公路对陕西省经济发展影响的定量分析 黄天月(149)

中美经营性道路运输界定标准比较 陈敏等(152)

我国上市公司内部控制自我评价现状分析 惠红梅(154)

我国农产品高流通成本原因及对策分析 王英平(156)

河北省区域交通与区域经济协调发展评价研究 刘圆圆等(158)

基于主成分分析的地区综合实力分析与评价 李小玲等(160)

技术进步使劳动力商品价值上升的机理与实证分析 刘辉(162)

内部审计风险分析 史海燕(164)

加强事业单位会计监督机制的有效性策略探析 赵辉(166)

试论2010年-2011年中国东北三省一盟地区医院业务收入的影响因素 蒋晓飞等(168)

浅析银行贷款风险及应对策略 施金龙等(169)

*** 信息技术 ***

基于VS2008的PDA水准簿程序开发 韩志国等(172)

基于自主学习的网络资源平台的构建与应用 王治均等(174)

基于虚拟化技术的校园网站群平台设计 林成(176)

计算机信息数据的安全分析及加密技术探讨 雷清(178)

基于EPON和BPLC技术的智能家居采集接入系统研究 孙丽莉等(180)

晋城互动电视自助交纳电费系统平台研究与实现 李军杰等(182)

加强信息化战争军事交通运输能力建设 陈兵(184)

计算机网络应用安全探析 刘盛(186)

高校科研项目管理系统的设计与实现 赵丽等(188)

浅析高职院校信息化建设的内容与过程 梁丹丹(190)

浅谈计算机网络安全及防范 吴英桥(192)

IOS环境下塔防游戏实现 王章静(194)

全固态发射机技术维护提要 苏瑞侠(197)

分布式存储系统中基于MPI的并行计算编程模型 肖大薇等(199)

基于改进的加权贝叶斯分类算法在空间数据中的应用 杨敏等(201)

*** 职业培训 ***

麻醉学专业本科教学中创新实验教学的应用实践 李红等(203)

基于PLC的低压配电实训屏电机控制系统设计 罗宇等(205)

学生党员、党支部在优良校风、学风建设中发挥作用的途径研究 李颖(207)

程序员考证融入课程教学的实施与探索 何志永(209)

病理学课程改革后的效应 崔茂香等(211)

农科类研究生创新能力培养的途径与方法 王海霞等(213)

从优化创业环境的维度看高职学生创业能力的培养 李雪莲等(215)

计算机实验中心实验教学改革的创新 潘煜等(217)

多学科交叉融合:高校气象学科的发展趋势及变革 孟克等(219)

关于做好高校技术物资管理工作的思考 唐宜东等(221)

社会主义核心价值观体系融入地方高职院校文化建设实践研究 易新忠(223)

VM视域下的高校人力资源管理 吴柳(225)

浅谈新课标下学生学习兴趣培养的数学管理 冯云芳(227)

提升河南省地方高校毕业生就业能力对中原经济区建设的影响 闻声远(230)

辅导员在大学生职业指导工作中的角色扮演 杨春艳等(232)

高校招生、培养、就业联动机制研究 万庆生等(234)

在校期间降低临床医学专业毕业生再培养成本的研究 刘丽等(236)

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.31 12.c

(Sum No.296)

Published in Dec. 28, 2012

Inscribed:

Yuan Baohua

Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager:

Hebei Association for
Science and Technology

Sponsor:

Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:

Ma Huixia Shi Rui

Editor:

Editorial Team of VE

Publisher:

Magazine Publishing House of VE

Address:

Room A501, Zhuoda Property
House, No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 83020178

E-mail:

vezsrbj@163.com

Ads.Registration:

1301024D00032

Printed by:

Changling Printing House,Langfang

Distributor:

Shijiazhuang Post Office

Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE & INNOVATION

- 1 A Circled Algorithm in the Application Research of UAV Search Task CHEN Xiang, *et al.*
3 On the Reformation of Mathematics Teaching Methods of Institutions of Higher Learning in the New Period CHANG Gui-juan
5 Exploration on Practical Network Professional Personnel Training QIU Yang
7 Strategy Analysis of Playing Leading Role for College Entrepreneurship Education YU Yan, *et al.*
9 The Identification of Key Influencing Factors for the Efficiency of Human Capital Allocation LI Ya-qun, *et al.*

SUPPLY CHAIN-VALUE CHAIN

- 11 Strategy for Transformation to Modern Supply Chain from Traditional Logistics ZHANG Yan-kun, *et al.*
13 Development Strategy for Road Freight Enterprise in the Context of Revitalization of the Logistics Industry FAN Jiang, *et al.*
15 Problems and Solving Methods for Inner Mongolia Coal Logistics PENG Jia
17 Problems and Countermeasures of Logistics of Vegetable Supply Chain ZHANG Yi-ke
19 Research on Enterprise Logistics Management in Supply Chain System LIU Yang, *et al.*
21 Analysis of Material Distribution and Modern Management Measures WANG Fang
23 Revelation of the Planning and Design of the Integrated Transport Hub at Home and Abroad XIONG Ling, *et al.*
25 Research on Problems in Logistics Management of Engineering Construction Projects ZHANG Yu-kun, *et al.*

IE

- 27 Value Comparison of Calculation Method of Oil and Gas Pipe Elbows Thinning Rate ZHAO Shu-yu
29 Research and Application of the Pumping Wells Hydraulic Feedback Load Shedding Device GUO Zhi-min
30 Analysis of Methods of the Design of Packaging Machinery HU Ming-gen, *et al.*
32 Research on the Problems in Selection and Use of Screw Pump LIU Yu-zhong
34 For Roof Coal Driving Technology in Coal Mine CUI Jin-wei, *et al.*

ENGINEERING & MANAGEMENT

- 35 Analysis on Measures of Improving Landscape Road Pavement Quality ZHANG Ya
37 Cases Analysis of the Application of Composite Foundation in Changchun Region ZHANG Li-lan, *et al.*
39 Discussion on Distribution Network Engineering Subcontract Management LIN Jin-xuan, *et al.*
41 Blackout Alarm Used for GIS Vacuum Equipment SONG Yang, *et al.*
43 Discussion about Operation and Maintenance Integration for Information and Communication Network of Power Grid
..... LIANG Yun, *et al.*
46 Analysis of Water Conservancy Project Cost Control ZONG Ping
48 Disease Remediation Technology for the Seam between Road Bedplate and Support Layer of Overall Ballastless Track
of Passenger Dedicated Line LI Zhi-jie
50 Building Electric Design Application in High-rise Office WANG Lin
52 On Logistics Team Building and the Development of Water and Electricity Management in Colleges and Universities
..... HE Ping, *et al.*

54 On Strengthening the Electricity Business Expanding Installation Management	LI Peng
56 Common Failures and Treatment Measures of High-voltage Isolation Switch	QU Wei-bin, <i>et al.</i>
58 On the Problems in Water Conservancy and Hydropower Project Construction Quality	QIAO Ye
60 Summary of the Main Points of Safety Supervision Management	LIANG Min, <i>et al.</i>
62 Discussion on Terraced Construction Design and Construction Method	ZHANG Tian-lin
64 Forecast Analysis on Passenger Flow Volume of Bus Passenger Station Construction Project	ZHAO Zi-yan
65 Problems and Recommendations of Water Source Protection of Drinking Water in Xiji County	XIONG Zhi-rong
67 The Practical Application of Electrical Technology in the Intelligent Building	SUN Ji-min
69 Analysis of the Common Problems and Solutions of Building Construction Management	YANG Feng
71 The Status and Measures of Flood Control in Plain City	LI Qing-ying
73 The Stability of Rock High Slope under Flood-discharging Atomization and Rainfall	KANG Sheng-yu
75 On Culvert Foundation Design in Municipal Engineering	LI Yan-qiu
77 Analysis of Location Factors of Mountain Ancient Architecture in Northwest Region	CHEN Hua, <i>et al.</i>
79 On Facade Design of Cantilever Bridge and Continuous Beam Bridge	YANG Da-yong
81 A Survey on Combined Load Forecasting Method	LI Yi-min, <i>et al.</i>
83 On the Application of Arc Suppression Coil in the Power Grid	BAO Jian-fang
85 Construction Scheme of Replacing Hoisting of 300MW Thermal Power Boiler Superheater Steam Desuperheater	LI Yong-bo
86 Thinking on Practical Existence of "Sexual Architecture" Style Proportion	TAN Sheng
88 Research on Project Contract Management under Multimodal Transport	FAN Qian, <i>et al.</i>
90 On Problems and Constraints of Water Conservancy Development in Longde County	YU Ying-tao

BUILDING & CONSTRUCTION

92 Scientific Processing of the Connection of Highway and Bridge	SUN Li-xia
--	------------

BUSINESS MANAGEMENT

94 Research on Profitability of Highway Listed Companies Based on ROE	YANG Bo, <i>et al.</i>
96 Corporate Financial and Operational Mechanism and Its Construction	YAO Jiao-jiao
98 On Service Recovery System Construction for Tobacco Commercial Enterprise	CUI Chun-sheng
100 Problems and Countermeasures of Internal Control in Comprehensive Risk Management of Group Company	YANG Hai-jing
102 Reflections of Auditing of Equipment Procurement in Manufacturing Enterprises	LIANG Pei-pe
104 Practice and Study of Establishment of Workshop Three-dimensional Public Opinion Dynamic Grooming System	YU Song-yan, <i>et al.</i>
106 On the Transformation from Industrial Marketing to General Consumer Marketing	NIU Yue-ping, <i>et al.</i>
108 Development of Coal Enterprise Financial Management Information System	XU Yu-jiang
110 Research on Safety Production Management	BAI Da-peng
113 The Application of Improved Financial Ratios in Financial Statements Analysis	ZHANG Bei
115 Analysis on Chinese Contractor Contrast at ENR225 from 2007-2011	LU Ning, <i>et al.</i>
118 Internal Financial Control and Management of SMEs	LI Yuan
120 Road Management Enterprise and Modern Enterprise System	LI Shang-guan
122 Analysis on China Electric Equipment Informatization	LI Jin-bao
124 Industrial Clusters' Competitiveness from the View of Human Capital Level	LI Xue-bing
126 New Ideas about Modern Enterprise Human Resource Performance Evaluation	ZHANG Jian
128 Implementing "Fine Management Based on Post Value" to Promote Enterprise Management Effectiveness	LIU Min-qin
130 Research on Enterprise Cultural Rebuilding of Chinese Mining Enterprises in the Context of Scientific Concept of Development	ZENG Bao-er
132 Enhancing "Three-basis" Work and Raising Standards of Service	LIN Lin
134 Study on Evaluation Index System and Method of Innovative Enterprises in the Construction of Innovative City	XUE He-yong, <i>et al.</i>
136 Strategies to Promote Enterprise Economic Development	HUANG Li-yan
138 Application of Plant Layout in Production	WANG Shao-chuan
140 Control Model of Safety Production Pace of Power Supply Enterprise	LIANG Yao-pei, <i>et al.</i>
142 Strengthening Service for Power Consuming Monitoring to Promote DSM Effects	PAN Hu-ming, <i>et al.</i>
144 Organizational Behavior on the Promotion of Management Efficiency of Enterprises	MA Qian, <i>et al.</i>

FINANCE & ECONOMICS

- 145 The Listed Company Professional Executive Equity Incentive System Research HOU Jing-yi
147 Chaoshan Accounting Cultural Construction under New Situation LAI Ai-mei
149 Quantitative Analysis of Impact of Highway in Shaanxi Economic Development HUANG Tian-yue
152 Comparative Study of China and the United States Business Transportation CHEN Min, *et al.*
154 Analysis on Present Condition of Internal Control Self Assessment of China's Listed Company HUI Hong-mei
156 Reasons and Countermeasure of High Circulation Cost of Chinese Agricultural Products WANG Ying-ping
158 Evaluation on Coordinated Development of Hebei Regional Transportation and Regional Economy LIU Yuan-yuan, *et al.*
160 Analysis and Evaluation on Comprehensive Strength of Area Based on Principal Component Analysis LI Xiao-ling, *et al.*
162 Mechanism and Empirical Analysis on Rising in Commodity Value of Labor Force Commodity with Technology Progress
..... LIU Hui
164 Internal Audit Risk Analysis SHI Hai-yan
166 Strategy on Strengthening Organization Accounting Supervision Mechanism Effectiveness ZHAO Hui
168 Influencing Factors of Hospital Business Income at Yimeng of Inner Mongolia during 2010-2011 JIANG Xiao-fei, *et al.*
169 Analysis of Bank Loan Risk and Coping Strategies SHI Jin-long, *et al.*

IT

- 172 Leveling Hand Book Program Development Based on VS2008 PDA HAN Zhi-guo, *et al.*
174 Construction and Application of Network Resource Platform Based on Autonomic Learning WANG Zhi-jun, *et al.*
176 The Group Platform Design Based on Virtualization Technology in Campus Site LIN Cheng
178 Computer Information Data Security Analysis and Encryption Technology LEI Qing
180 Smart Home Access System Research Based on EPON and BPLC Technology SUN Li-li, *et al.*
182 Research and Implementation of Interactive TV Self-help Electricity Pay System Platform LI Jun-jie, *et al.*
184 Strengthening Information War Military Transportation Ability Construction CHEN Bing
186 Exploration on Computer Network Application Safety LIU Sheng
188 Design and Implementation of University Scientific Research Project Management System ZHAO Li, *et al.*
190 Content and Process of Information Construction of Vocational College LIANG Dan-dan
192 On Computer Network Security and Protection WU Ying-qiao
194 Realization for TD Game in IOS Environment WANG Zhang-jing
197 Outline of All-Solid-state Transmitter Technical Maintenance SU Rui-xia
199 Parallel Programming Model Based on MPI in Distributed Storage System XIAO Da-wei, *et al.*
201 Application of Improved Weighted Bayesian Classification Algorithm in Spatial Data YANG Min, *et al.*

VOCATIONAL TRAINING

- 203 Innovation Experiment Teaching Practice of Anesthesiology Undergraduate Teaching LI Hong, *et al.*
205 Design of Low-voltage Distribution Training Screen Machine Control System Based on PLC LUO Yu, *et al.*
207 Way that Student Party Members and Party Branch Play the Role in Good School Spirit and Study Style Construction LI Ying
209 Implementation and Exploration of Blending Programmer Exam into Teaching HE Zhi-yong
211 Effect of Pathology Reform Later CUI Mao-xiang, *et al.*
213 Way and Method of Innovation Ability Training of Graduates Majored in Agricultural Science WANG Hai-xia, *et al.*
215 Higher Vocational College Students' Entrepreneurial Ability Cultivation from the Perspective of Optimizing Entrepreneurial
Environment LI Xue-lian, *et al.*
217 Experimental Teaching Reform Innovation of Computer Laboratory Center PAN Yu, *et al.*
219 Multi-disciplinary Intersection and Integration: the Development Tendency and the Change in Meteorology in Colleges
..... MENG Ke, *et al.*
221 Thinking on Technical Materials Management in Colleges and Universities TANG Xuan-dong, *et al.*
223 Introduction of Socialist Core Value System into Campus Culture Construction of Local Vocational Colleges YI Xin-zhong
225 University Human Resources Management under Value Management Horizon WU Liu
227 Discussion on Teaching Management of Training Students' Learning Interest under the New Curriculum FENG Yun-fang
230 Influence of Enhancing Employment Ability of College Graduates in Henan Colleges on the Central Plains Economic Zone
Construction WEN Sheng-yuan
232 Role of Counselor in College Students Career Guidance Work YANG Chun-yan, *et al.*
234 Study on a Unified Process of Enrollment, Cultivation and Employment of Colleges and Universities WAN Qing-sheng, *et al.*
236 To Reduce the Re-training Costs of Clinical Medicine Graduates at School LIU Li, *et al.*

238 To Innovate the Teaching Methods of Building Materials and Improve the Quality of Teaching	WANG Xia
240 Necessity of Carrying out Staff Sports during "12th Five-year Plan" Period in Yunnan Province	MENG Xiang-kun, <i>et al.</i>
242 Exploration on Student Party Category Management under Vocational Colleges "2 +1" Mode	SUN Hong-min, <i>et al.</i>
244 The Research of Excellent Martial Arts Talents' Growth Pattern	XU Guang-hui, <i>et al.</i>
246 Application and Research of Examination Mode of Pathology Technology Experimental Teaching	DAI Hai-ping, <i>et al.</i>
248 The Exploring Research of Open Teaching in Metalworking Practice	ZHENG Bao-zeng, <i>et al.</i>
250 On the Diversification of Academic Evaluation	HE Ping, <i>et al.</i>
252 Revelation of Holistic Education in Hong Kong on the Characteristics of Student Management in Mainland Colleges	XIA Zhi-hong, <i>et al.</i>
254 Analysis on the Application of Hierarchical Teaching in Nursing Teaching	WANG Jing-yu
255 Realization of College Students' Self-education and Measures	GAO Hong-ying
257 Discussion on Application Experience of Surgical Laboratory Resources Sharing	ZHANG Jing, <i>et al.</i>
258 PBL Teaching Method with Bilingual Nature in the Clinical Practice of Anesthesia	LIU Yan, <i>et al.</i>
260 Participatory Teaching in Higher Vocational Computer Teaching	LIU Xiao-mei

THEORIES & PRAXIS

261 Application of Humanized Nursing Scheduling Model in Practical Work	ZHAO Yu, <i>et al.</i>
263 Series of Studies of Benefit Analysis of China's Medical and Health Industry	LI Min, <i>et al.</i>
265 Tips about Electrical Control Design	JIN Jian-wei
267 Application of Hierarchical Management in General Surgical Nursing	WANG Meng-fei
269 Research on Physical Fitness Index System of Sanda Athletes of the Elite Middle in China	CAI Yue-fei
271 Discussion on the Benefit Analysis of Plastic Surgery Hospital in 2011	LI Min
273 To Calculate the Deflection Angle of Light through the Sun Surface and Mercury's Precession Angle by Gravitons Inverse Speed	WANG Gen-xi
276 Actively Promote Water Price System Reform, and Promote the Yuanzhou District Water-saving Society Development	GAO Jian-ru
278 Independent Risk Prevention and Control Mechanism of the Transportation System	TAN Han-yu
280 On the Benefit Analysis of Cardiovascular Hospital in 2011	JIANG Xiao-fei, <i>et al.</i>
282 The Fire Risk Analysis of Electric Furnace Yellow Phosphorus Production	ZHANG Hao
283 Construction of Logistics Personnel in Third-class Hospital	XUE Wen-hua
285 The Role of Care Management in Pediatric Rehabilitation Wards	CHEN Hong, <i>et al.</i>
287 Factors Impacting the Revenue of Ningxia Regional Hospitals from 2010 to 2011	LI Min
289 Summary of Transport Demand Theory	YANG Xing-liang, <i>et al.</i>
291 Law of College Students Online Clustering Behavior and Countermeasures Based on the Value Accumulation Theory	LIU Jin-long, <i>et al.</i>
293 Program Management of the Nursing Work in Anesthesia Recovery Room	LI Ying, <i>et al.</i>
295 To See the Development of Community Health Services from the Perspective of Public Service	YAO Li-jun, <i>et al.</i>
297 Factors Impacting Revenue of Tibet Regional Hospital from 2010 to 2011	LI Min
299 The Traffic Administrative Functions Change and the Development of the Industry Associations	SU Hong
301 Discussion on Influence Factors of Intercultural Communication	DONG Miao
304 On Water Toxicity Testing Technology and Its Development Trend	NONG Yong-guang, <i>et al.</i>
306 Study on U.S. Army Training Development Process and Its Optimization	HU Zhuang
308 Factors Impacting the Revenue of Xinjiang Regional Hospitals from 2010 to 2011	LI Min
310 Molding of Image and Quality of Female Librarians in New Century	ZHOU Lian-yun
311 Model Design and Analysis of Harmonious Relationship between Doctors and Patients	HAN Dan-feng, <i>et al.</i>
313 Safety and High Performance in Lithium Battery Separator	LIU Kun, <i>et al.</i>
314 The Research and Exploration of Development Trend of HTML5	YI Chang-hua
316 Detection and Application of Combustible Gas Alarm	WU Ke, <i>et al.</i>
318 Deposition Systems and Evolution Regularity of Nantun Formation in Huo12 3D Area of Beier Depression	ZHANG Ming-xue, <i>et al.</i>
320 Factors Impacting the Revenue of Shaanxi Hospitals from 2010 to 2011	LI Min
322 Application of Guide and Teaching Experience in Clinical Surgical Intern	WANG Feng-ming
324 Study on the Urban Road Traffic Congestion Pricing	WANG Meng, <i>et al.</i>
326 Exploration on Comprehensive Emergency Rescue Operations with the Main Body of Public Fire Brigade	XUE Xiao-dong
328 Analysis of Present Situation of China's Sports Industry Development and Countermeasures Study	QIN Yong